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l. Föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom.

2. Genomgång av beslut från stämman

2.1. Hjärtstartare
Hjärtstartaren har kommit, vi beställer installation av Edvalls.
Ca 25st är intresserade av HLS-kurs.

Vi återkommer efter sommaren med mer information.

2.2.Elbilsladdning
Vi har haft uppstartsmöte med Laddboxkillarna.
Målet är att börja installationen i oktober och vara klara 4-5v efter start.
Innan laddning kan starta behöverellevio färdigställa servicer och det har vi inte fått någon tid på än.
Informationsmailtill medlemmarna kommer snart.

2.3.NyT\/-lösning
Extrastämman beslutade om öppen fiber och grundutbud TV.
TV via coax är uppsagt och kommer fungera till sista november 2024.
l god tid innan dess kommer lösningen för grundutbud TV via fiber vara på plats.
Telia kommer troligtvis med erbjudanden om utökning till hushållen i samband med
detta.
Mer information kommer under sommaren.

3. Ekonomin

3.1. Avstämning mot budget
Vi saknar ca 65 betalningar till samfälldheten efterattepostfaktura införsts.
De som missat att betala kommer få en faktura i brevlådan med en notis om att de

missat epostfaktura och uppmaning att uppdatera epost.
Vi hoppas att det går bättre vid nästa fakturautskick.
l övrigt ser ekonomin ok ut.

4. Underhållsplanen

4.1.Takläggning
Vi tar in uppdatering på den offert vi har sedan tidigare.
4.2-Asfaltering

Vi tar in två offerter på asfaltering av den biten som grävts upp tidigare samt den biten
som belutats om på tidigare stämma.

4.3. Arbete med underhållsplanen
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Vi arbetar med en underhållsplan där vi estimerar behov av arbeten under kommande
10-25ar

5. Övrigt

En trasig bensindriven gräsklippare har skrotats.
Vi köper in en ny i höst.

Det midsommarfirande som anordnades var mycket lyckat och uppskattat.

Vi har fått kartor av vår entreprenör över vad de snöröjeroch klipper.
Dessa gicks igenom och ändringar kommer föreslås.
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